Gaddafi is a great leader, because:
1. he led his land out of imperialist sanctions, which even the UN declared on Libya.
2. he made possible a good life for all peoples of his land, education for all and a good perspective for young people.
3. he took care not only of the people in his own land, but of the peoples of the whole continent in Africa, where he built a water pipeline through Africa, which could have made these countries in Africa independent from US influence. (to this day, these countries are still dependent on the USA for necessary imports of wheat into their countries, thus they often  give their votes in the UN to the USA !!).
4. By use of an own currency, the Gold Dinar, which Gaddafi had already prepared for, not only for Libya, but for the whole continent of Africa, this continent could have become one of the richest in the world.
Warum Gaddafi  ein großer Politiker ist: 
1. er befreite sein Land von den imperialistischen Sanktionen, die sogar die UNO über Libyen verhängt hatte.
2. Er ermöglichte ein gutes Leben für alle Menschen in seinem Lande, Bildung für alle und eine gute Perspektive für die jungen Menschen.
3. Er sorgte und kümmerte sich nicht nur um sein eigenes Land, sondern um die Menschen auf dem gesamten Kontinent Afrika, wo er ein Wasserleitungssystem durch Afrika bauen ließ, dass diesen Kontinent vom US-Einfluss hätte befreien können ( viele afrikanischen Länder nämlich sind durch den notwendigen Weizenimport aus den USA von diesen abhängig und somit stimmen sie bei der Stimmabgabe in der UNO oft für die USA ).
4. Durch eine eigene Währung, den Golddinar, den Gaddafi nicht nur für Libyen vorbereitet hatte, sondern für ganz Afrika, hätte Afrika zu einem der reichsten Kontinente der Welt werden können !
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